



الجمعية البرلمانية الآسيوية  
اللجنة الدائمة المعنية بالشؤون السياسية  
بغداد، جمهورية العراق

9 - 12 تشرين الثاني/نوفمبر 2023

معلومات عامة

1. التاريخ والمكان

سيُعقد اجتماع اللجنة الدائمة للشؤون السياسية للجمعية البرلمانية الآسيوية في فندق رويال تولىب (Royal Tulip Hotel) في بغداد، جمهورية العراق في الفترة من 9 إلى 12 تشرين الثاني/نوفمبر 2023.

2. التسجيل

يرجى ملء استمارات المشاركة وإرسالها إلى الأمانة العامة للبرلمان المضيف، إلى البريد الإلكتروني التالي: [protocol.icor@yahoo.com](mailto:protocol.icor@yahoo.com) ، وإرسال نسخة منها إلى الأمانة العامة للجمعية البرلمانية الآسيوية إلى البريد الإلكتروني التالي: [secretariat@asianparliament.org](mailto:secretariat@asianparliament.org) ، في موعد أقصاه 31 تشرين الأول/أكتوبر 2023.

3. اللغة / الترجمة الفورية

ان لغة العمل الرسمية للاجتماع هي الإنجليزية. ومع ذلك، يقدم البرلمان المضيف الترجمة الفورية للغة العربية والعكس صحيح. كما تتوفر مقصورات إضافية للترجمة الفورية في قاعة الاجتماعات للغات أخرى، بناء على طلب خطي، في موعد أقصاه 31 تشرين الأول/أكتوبر 2023.

4. طلب تأشيرة الدخول

يرجى التواصل بأقرب سفارة أو قنصلية عامة لجمهورية العراق لاستلام تأشيرة دخولكم. أما الدول التي لا تمثل فيها البعثة الدبلوماسية العراقية فيمكن لها تقديم نسخة من جواز سفر مندوبيها وصورهم في موعد أقصاه 20 تشرين الأول/أكتوبر 2023، لإصدار تأشيرة الدخول فور وصول المندوبين.



## 5. الاستقبال والوداع

عند وصول الوفود إلى مطار بغداد الدولي، سيوفر البرلمان المضيف استقبلاً رسمياً وسيقوم بنقل الوفود إلى فندق رويال توليب (Royal Tulip Hotel). بالإضافة إلى ذلك، سيودع البرلمان المضيف الوفود الرسمية في المطار عند مغادرتها.

## 6. الضيافة

يوفر البرلمان المضيف، في الفترة من 9 إلى 12 تشرين الثاني/نوفمبر 2023، الإقامة في فندق رويال توليب (Royal Tulip Hotel) في بغداد لثلاثة أشخاص (برلمانيان إثنان وموظف واحد) لكل وفد. تشمل الضيافة الإقامة والوجبات والنقل المحلي.

## 7. الخدمات الطبية

ستقدم خدمة الإسعافات الأولية وستوفر الموظفون الطبيون في مكان انعقاد الاجتماع.

## 8. الإقامة والوجبات

تم تخصيص فندق رويال توليب (Royal Tulip Hotel) كفندق رسمي لهذه الفعالية. سيغطي مجلس النواب العراقي تكلفة الإقامة للمندوبين الرسميين للبرلمانات الأعضاء في الجمعية البرلمانية الآسيوية في شكل 1 + 2 في تواريخ 9-12 تشرين الثاني/نوفمبر 2023. وسيتمتع على المندوبين الذين يرغبون في قضاء ليالٍ إضافية تغطية النفقات بأنفسهم.

## قائمة الأسعار

سعر الغرفة	فئة الغرفة
350 دولار أمريكي	مفردة
395 دولار أمريكي	مزدوجة
500 دولار أمريكي	جناح



## 9. صرف العملات

العملة الرسمية في جمهورية العراق هي الدينار. سعر الصرف هو 1320 دينار مقابل 1 دولار أمريكي.

## 10. المناخ والوقت

في تشرين الثاني/نوفمبر، تكون عادة درجات الحرارة في بغداد حوالي 27 درجة مئوية /20 درجة مئوية. الوقت: التوقيت العالمي المنسق/ توقيت غرينيتش+3 ساعات.

## 11. مرافق الفندق

- شبكة Wi-Fi مجانية،
- خدمة الإنترنت والطباعة، وخدمات تصوير الوثائق،
- مطعم،
- مكتب الصرف
- مكتب حجز تذاكر الطيران

## 12. جهات التواصل

الأمانة العامة للمضيافة

البريد الإلكتروني: [protocol.icor@yahoo.com](mailto:protocol.icor@yahoo.com)

الهاتف: (+964) 7809295454

الأمانة العامة للجمعية البرلمانية الآسيوية:

البريد الإلكتروني: [secretariat@asianparliament.org](mailto:secretariat@asianparliament.org)

الهاتف: +7 (98 21) 335 174 06

الفاكس: +8 (98 21) 335 174 08



# Asian Parliamentary Assembly



## Standing Committee on Political Affairs

Baghdad, Iraq

9 - 12 November 2023



## General Information

### 1. Date and Venue

The meeting of Standing Committee on Political Affairs of Asian Parliamentary Assembly (APA) will take place at Royal Tulip Hotel in Baghdad, Iraq from 9-12 November 2023.

### 2. Registration

Participation forms should be filled and forwarded to the Secretariat of the Host Parliament, e-mail: [protocol.icor@yahoo.com](mailto:protocol.icor@yahoo.com), and with a copy to the APA Secretariat, [secretariat@asianparliament.org](mailto:secretariat@asianparliament.org), no later than 31 October 2023.

### 3. Language/ Interpretation

The official working language of the meeting is English. However, the Host Parliament provides interpretations into Arabic and vice versa. Extra interpretation booths are also available at the meeting room for other languages, upon written request, no later than 31 October 2023.

### 4. Visa Application

Kindly contact the nearest Embassy or Consulate General of Iraq to receive your entry visa. As for the states, in which the Iraqi diplomatic mission is not represented, may submit a photocopy of their delegate's passport and pictures no later than 20 October 2023, to have the visa issued upon arrival.

### 5. Reception and farewell

Upon the arrival of delegations to Baghdad International Airport, the host Parliament will provide formal reception and then transportation to Royal Tulip Hotel. In addition, the host parliament would bid formal farewell to the delegations at airport upon their departure.

### 6. Hospitality

The Host Parliament provides, from 9 to 12 November 2023, accommodation at Royal Tulip Hotel in Baghdad for three persons (two MPs and one staff) per delegation. Hospitality includes accommodation, meals and local transportation.

### 7. Medical Services

A first-aid service and medical staff will be provided at the venue of the meeting.

### **8. Accommodation and Meals**

Royal Tulip Hotel has been designated as an official hotel for the event. The Iraqi Council of Representatives will cover accommodation cost to official delegates of APA member parliaments in the format of 2+1 for the dates of November 9-12, 2023. Delegates who wish to stay additional nights will have to cover the expenses on their own.

### **Price List**

<b>Room Category</b>	<b>Room rate</b>
Single Bedroom	350 \$
Double Bedroom	395 \$
Suite Bedroom	500 \$

### **9. Currency Exchange**

The official currency in Iraq is Dinar. The exchange rate is 1320 Dinars for 1 US \$.

### **10. Climate and Time**

In November, the temperatures in Baghdad are usually around 27°C/20°C.

Time: UTC/GMT +3hour.

### **11. Hotel Facilities**

- Free Wi-Fi,
- Internet Service and typing pool, Photocopying Services,
- Restaurant,
- Exchange office,
- Flight ticket booking office.

### **12. Contacts**

**Host Secretariat:**

**Email:** protocol.icor@yahoo.com

**Phone:** (+964) 7809295454

**APA Secretariat:**

**Email:**

**secretariat@asianparliament.org**

**Phone:** (+98-21) 33517406 - 7

**Fax:** (+98-21) 33517408